

Date : 22/09/2021
DXB/ACC/ /21 Ref :

التاريخ 22/09/2021
المرجع : دبي /ACC/ 21 / 152

Dubai Financial Market
P.O.Box : 9700 Dubai – UAE

السادة : سوق دبي المالي المحترمين
ص.ب : 9700 دبي – الامارات العربية المتحدة

Greetings

تحية طيبة و بعد

Announcement regarding cash dividends not received by the shareholders of Al Sagr National Insurance Company kept with the company prior to March 01, 2015

إعلان بشأن الأرباح النقدية غير المستلمة
من جانب مساهمي شركة الصقر
الوطنية للتأمين والمحافظ بها لدى
الشركة ما قبل تاريخ 01 مارس 2015

With reference to the directives issued by the Securities and Commodities Authority regarding cash dividends not received by shareholders of local public joint stock companies listed and held with companies prior to 01 March 2015.

Al Sagr National Insurance Company invites the shareholders who are entitled to cash dividends not received for the period before 01 March 2015, to visit the following link(www.alsagrins.ae/InvestorRelations) to ensure that the name of the shareholder is entitled to cash dividends distributions with the need to inform the company If the shareholder entitle for any cash dividends, in case the shareholder is entitled for such dividend he should provide the

بالإشارة إلى التوجيهات الصادرة عن هيئة الأوراق المالية والسلع بشأن الأرباح النقدية غير المستلمة من جانب مساهمي الشركات المساهمة العامة المحلية المدرجة والمحافظ بها لدى الشركات قبل تاريخ 01 مارس 2015.

تدعو شركة الصقر الوطنية للتأمين السادة لمساهمين مستحقين توزيعات الأرباح النقدية غير المستلمة عن الفترة ما قبل 01 مارس 2015، لزيارة الرابط الإلكتروني التالي للتأكد من وجود اسم المساهم كمستحق لتوزيعات الأرباح النقدية

www.alsagrins.ae/Investor

([relations](http://www.alsagrins.ae/InvestorRelations)) مع ضرورة موافاة الشركة في حالة استحقاق المساهم لأية توزيعات نقدية بالمستندات التالية ليتسنى صرف الأرباح: . كتاب موقع من المساهم أو من يمثله قانوناً موجه للشركة يتضمن طلب إصدار شيك أو

company with the following documents in order for the dividend to be paid:

- 1- A letter signed by the shareholder or his legal representative addressed to the company containing a request to issue a check or make a bank transfer of the value of the cash dividends due.
- 2- The original Emirates ID of the shareholder and a copy thereof or the original passport of the shareholder and a copy thereof.
3. In the event of a General or private power of attorney for the shareholder, please provide the original and duly certified power of attorney with a copy, as well as the authorized person's Emirates ID and a copy of it or original passport and a copy of it.
- 4- Any other documents required by the company.

Emphasizing that, from the date of February 14, 2021, all dividends that have not been received by their beneficiaries will be transferred to the Securities and Commodities Authority, which will be responsible for disbursing of the profits to those who are entitled from the shareholders when they are claimed.

The authority will publish a statement on the authority's website and the financial market websites explaining its fulfillment of this role in all its details in a timely manner.

إجراء تحويل بنكي بقيمة الأرباح النقدية المستحقة.

2. الهوية الإماراتية الأصلية للمساهم ونسخة عنها أو جواز السفر الأصلي للمساهم ونسخة عنه.

3. في حالة وجود توكيل عام أو خاص عن لمساهم، يرجى توفير مستند الوكالة الأصلي والمصدق أصولاً مع نسخة عنه، وكذلك الهوية الإماراتية للتوكيل ونسخة عنها أو جواز السفر الأصلي للتوكيل ونسخة عنه.

4. أية مستندات أخرى تطلبها الشركة. مع التأكيد على أنه ومن تاريخ 14 فبراير 2021 سيتم تحويل كافة الأرباح التي لم يتم استلامها من قبل مستحقيها إلى هيئة الأوراق المالية والسلع والتي ستكون مسؤولة عن صرف قيمة الأرباح لمستحقيها من المساهمين عند المطالبة بها وستقوم الهيئة بنشر بيان على الموقع الإلكتروني للهيئة ومواقع الأسواق المالية يوضح اضطلاعها بهذا الدور بكافة تفاصيله في حينه.

ادناه جدول يتضمن الارباح غير المستلمة:

الاسم : فاطمة عتيق بخيت رشيد الدرمني

Fatima Ateq Aldarmaki

المبلغ غير المستلم بالدرهم : 18.6

Amount : 18.60 Dhs

عن عام 2012

For the year 2012

Yours Faithfully,
For Al Sagr National Insurance PSC

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير
عن الصقر الوطنية للتأمين (ش.م.ع)

عبد المحسن جابر
عضو مجلس الادارة و المدير العام

